
Rada školy pri ZŠ s MŠ Diviacka Nová Ves 97224 

Výročná správa o činnosti Rady školy za rok 2019 
 
Rada školy v roku 2019 pracovala v zložení:  

Za rodičov ZŠ: p. Horniak, p. Rošková (1-8/2019) a p. Fašangová a p. Obert (9-12/2019) 

Za rodičov MŠ: p. Križanová, p. Ing.  Kurincová 

Za pedagogických zamestnancov ZŠ: p. Mgr. Birková. 

Za zástupcov pedagogických zamestnancov MŠ: p. Tupá. 

Za nepedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ: p. Ing. Žemberová. 

Delegovaní zástupcovia zriaďovateľa  p. Dolník, p. Mgr. Masaryková, p. Štrbáková a p. Kohútová 

V doplnkových voľbách boli v septembri 2019 do Rady školy zvolení za zástupcovia rodičov detí ZŠ a 
to: za p. Roškovú bola zvolená p. Fašangová a za p. Horniaka bol zvolený p. Obert. 

Keďže p. Horniak bol podpredsedom  Rady školy, na septembrovom zasadnutí RŠ bola za 
podpredsedu RŠ zvolená p. Fašangová.  

Rada školy zasadala v roku 2019 päť krát.  

Prvé zasadnutie Rady školy  sa konalo dňa 27. 02. 2019. Počet prítomných členov bol 7, takže RŠ bola 
uznášania schopná.  

Na tomto zasadnutí RŠ prerokovala Rozpočet na rok 2019, Zhodnotenie výsledkov výchovy 
a vzdelávania ZŠ za I. polrok 2018/2019, Zhodnotenie výsledkov výchovy a vzdelávanie MŠ za 1 polrok 
2018/2019 a Správu o výsledku hospodárenia školy za rok 2018. V diskusií p. riaditeľka Knyblová 
informovala o rekonštrukcií budovy MŠ a dočasnom umiestnení detí z MŠ do ZŠ. Taktiež p. riaditeľka 
informovala aj sťahovaní nábytku z MŠ do ZŠ a o otvorení škôlky počas tohto sťahovania a taktiež o 
otvorení škôlky počas letných prázdnin. 

 

Dňa 27. 05. 2019 sa konalo druhé zasadnutie Rady školy. Počet prítomných členov bol 8.  

Na tomto zasadnutí členovia prerokovali Správu ZŠS za rok 2018,  Informáciu o počte žiakov, ktorí 
nastúpili do ZŠ v šk. roku 2019/2020, Informácia o počte detí, ktorí nastúpili do MŠ v šk. roku 
2019/2020. V diskusií p. predsedníčka a p. riaditeľka poďakovali členom p. Horniakovi a p. Roškovej 
za ich činnosť v RŠ, keďže im skončil mandát. Na základe tejto skutočnosti p. predsedníčka  požiadala 
p. Birkovú, aby zorganizovala v septembri 2019 doplnkové voľby do Rady školy. P. riaditeľka Knyblová 
informovala o prebiehajúcich prácach na budove MŠ a o prevádzke MŠ počas letných prázdnin. V 
diskusií p. Horniak navrhol, aby sa zavolali oteckovia na výpomoc pri sťahovaní nábytku a taktiež 
upozornil aj na potrebu menovať nového štatutára RZ, aby mohol viesť účet rodičovského združenia, 
kde je možné prijímať 2 % z daní. Ďalej p. riaditeľka informovala o zvýšení úhrady nákladov v ŠKD, o 
zvýšení úhrady nákladov MŠ, o novom finančnom pásme na nákup potravín platnom od 01.09.2019 a 
od nákladoch, ktoré súviseli s vymaľovaním triedy, výmenou dverí, s objednaním umývačky riadu a 
opravou terasy, ktorá bola v havarijnom stave. 

 



Dňa 27.08.2019 sa konalo mimoriadné zasadnutie Rady školy. Počet prítomných členov bol 8. 

Na tomto zasadnutí sa prerokoval nový školský poriadok a Inovovaný školský vzdelávací program pre 
1. stupeň ZŠ. 

 

Dňa 25.09.2019 sa konalo štvrté zasadnutie Rady školy. Počet prítomných členov bol 11. 

Na tomto zasadnutí RŠ boli predstavení noví členovia RŠ, ktorí boli zvolení za zástupcov rodičov 
žiakov ZŠ. Následne prebiehala voľba nového podpredsedu RŠ. Ďalej sa na tomto zasadnutí 
prerokovala Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ za rok 2018/2019, Správa o výchovno-
vzdelávacej činnosti MŠ za rok 2018/2019, Informácia o počte žiakov ZŠ v šk.r. 2019/2020, Informácia 
o počte detí MŠ v šk.roku 2019/2020, Informácia o MTZ a pripravenosti na školský rok 2019/2020 v 
ZŠ, Informácia o MTZ a pripravenosti na školský rok 2019/2020 v MŠ a Školský poriadok pre MŠ. V 
diskusií p. riaditeľka informovala o zameraní ZŠ na vyučovací predmet a o vylepšení budovy a areálu 
školy.  

 

Dňa 27.1 . 2019 sa konalo ďalšie zasadnutie RŠ.  Prítomných členov Rady školy bolo 8.  

Na tomto zasadnutí RŠ prerokovala Návrh plánu práce RŠ na rok 2020, Návrh Správy o činnosti RŠ za 
rok 2019, Plnenie koncepčných zámerov školy za rok 2019.  

V diskusií  p. Tupá odporučila, aby sa do budúcnosti zrekonštruovalo vstupné schodisko budovy školy, 
ktoré je počas zlého počasia klzké. P. Riaditeľka zareagovala, ž momentálne sa rieši havarijná situácia 
amfiteátra, ktoré je potrebné dokončiť a do budúcnosti nevylučuje, že bude potrebné prerobiť vstup 
do budovy. P. riaditeľka by rada ešte prerobila toalety na poschodí. Ďalej sa p. riaditeľka informovala 
o správe Štátnej školskej inšpekcie, ktorá navštívila školu minulý školský rok.  Za najproblémovejšie 
v celkovom hodnotení určili vyučovanie telesnej výchovy, na ktorú nie sú v škole vyhovujúce 
podmienky. 

 

Vypracovala predsedníčka RŠ Ing.  Kurincová  
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